
Referat af bestyrelsesmøde i Fredensbjergparkens Grundejerforening, 

afholdt den 27.3.2014 hos Anne, K67. 

 

Torben, Anne, Vibeke, Thomas og Ulrik (referent) deltog – Casper havde meldt afbud. 

Godkendelse af seneste referat: 

Referatet fra sidste møde blev godkendt.  

Nyt fra udvalgene: 

Grøntudvalget: 

For tiden arbejdes der på beplantningen ud mod Nordlandsvej, som skal beskæres, så der bliver mere 

åbent. Det er et stort projekt, som vil gøre området kønnere – og som vil gøre, at der skal bruges færre 

midler på vedligehold i årene fremover. 

Der vil blive omdelt invitationer til Grøntvandring d. 12.5. fra 16.15-18.00, samt til arbejdslørdag d. 23.5. 

Forskønnelsesudvalget: 

De to ingeniørstuderende, der som afgangsprojekt arbejder på at finde forslag til forbedringer af isolering, 

indeklima, komfort m.v. er i fuld i gang med målinger på ejendommene. Anne, K67, vejleder dem løbende. 

Projektet forventes færdigt sidst i maj 2014.  

Informationsudvalget: 

Der luges ud i småfejl på hjemmesiden. Alle opfordres til at sige til, hvis de har forslag til forbedringer. 

Aktivitetsudvalget: 

Tøndeslagningen var en stor succes med mange fremmødte børnefamilier. 

Fibernet på Højene: 

Der har ikke været den håbede tilslutning og det er i skrivende stund usikkert, hvorvidt der kommer 

fibernet på Højene. Der er stadigt åbent for tilmeldinger. Torben er i løbende dialog med NRGi om emnet. 

Der vil komme opslag på hjemmesiden, når der er nyt.  

Økonomi: 

Foreningen skifter bankforbindelse til Arbejdernes Landsbank. Ved samme lejlighed har 

Grundejerforeningen Fredensbjergparken fået NemID og et CVR-nummer (2890 3707). 

”Pas På Mig”-skiltet ved Korshøjen er slidt – et nyt kan indkøbes. 

Eventuelt: 

Der var ingen punkter under eventuelt. 


